
Pytanie:   
 
 
Moje pytanie dotyczy budowy ulicy Turkusowej w Radomi. Jak donoszą media, rząd nie będzie 
kontynuował, adresowanego do samorządów, rządowego Programu Inwestycji Strategicznych 
przygotowanego jeszcze przez poprzedni rząd Pana Premiera Mateusza Morawieckiego. Czy 
budowa ul. Turkusowej jest finansowana z tego właśnie funduszu? Jeżeli tak, to czy Gmina 
posiada zagwarantowane na ten cel środki finansowe? Pytanie jest zasadne, ponieważ w 
przypadku wycofania się rządu z tego programu i cofnięcia gminie finansowania, mieszkańcy ul. 
Turkusowej w Radomi będą mieli rozkopaną ulicę i zrujnowane (zniszczone) podjazdy do 
posiadłości. Nadmienię, że utwardzenie tej ulicy, oraz podjazdy, mieszkańcy sfinansowali z 
własnych prywatnych środków finansowych.  

 
 
                                                                                                                       Zbigniew Nowak 
 
Odpowiedź: 

Szanowny Panie, 

Inwestycja w postaci budowy ulicy Turkusowej w Radomi nie jest dofinansowana z Rządowego 
Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. W Gazecie Gminnej oraz na stronie 
internetowej podane zostały źródła finansowania ww. inwestycji tj. z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich w kwocie 2,5 mln zł oraz z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 3,1 mln zł.  
 

 
 
 

                                                                                     Z poważaniem  
                                                                                                            Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 


